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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hiller István és Lamperth Mónika bejelentéséből megint nem lett semmi?” címmel a
Házszabály 91 . 5-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturáli s
Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön, miniszter társával ismét egy szokásos bejelentést tett 2007 . május 15-i sajtótájékoztatóján. Az
akkori bejelentés így szólt : Ez év szeptemberére szeretnénk elkészíteni azt a listát, amely hossz ú
távra garantálná a kiemelt min őségi fesztiválok finanszírozását.

Kérdezem Miniszter urat :

Elkészült-e ez a lista?
A lista alapján milyen fesztiválok részesednek állami támogatásban ?
Miskolc, Szeged, Kapolcs, Nyíregyháza művészeti fesztiválja hány forint állami támogatásba n
részesül?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008 . február 19 .

alász János

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

